
VAKCÍNA PFIZER SPÔSOBUJE AJ
NEBEZPEČNÝ ZÁPAL OKA “UVEITÍDU”!
Slovenská očná lekárka preto prestala
objednávať zaočkovaných, aby nenakazila
ostatných pacientov! Viac v Izraelskej štúdii
TU
- CZ24 News | 12. srpna 2021

IZRAEL: Vakcína proti ochoreniu Covid-19 od Pfizer/BioNTech môže súvisieť s chorobou
zvanou uveitída, zápalovým ochorením časti oka. O záveroch, ktoré vyplývajú z izraelskej
štúdie vedenej profesorom Zohar Habot-Wilneromm, ktorú prijal k publikácii
oftalmologický časopis Retina.

Vedci pozorovali, že u 21 ľudí, ktorí dostali dve dávky spomínanej vakcíny, sa objavila uveitída deň
až 14 dní po prvej dávke alebo deň až mesiac po druhej.

Podľa Habot-Wilner všetci pacienti splnili kritériá umožňujúce dávať očné problémy do
súvisu s očkovaním. „Tento časový rámec je v súlade s inými správami o uveitíde
po rôznych očkovacích látkach,“ konštatoval.

Väčšina pozorovaných pacientov mala mierny priebeh- iba tri boli závažné – a všetky prípady prednej
uveitídy bolo možné liečiť lokálnymi kortikosteroidmi a očnými kvapkami. Stav pacientov sa po liečbe
zlepšil.

Aj napriek tejto možnej komplikácii, profesor uviedol, že ochorenie nie je dôvodom pre
neočkovanie. „Záver je, že odporúčam očkovanie pre ľudí s uveitídou i bez nej,“
vyhlásil.

Ak sa u niekoho po podaní vakcíny prejaví uveitída, mal by podľa odborníka byť dôkladne vyšetrený.
Rozvoj uveitídy v súvislosti s očkovania označil vo všeobecnosti za „pomerne zriedkavý“.

Pripomeňme, že začiatkom júla Európska lieková agentúra (EMA) po preskúmaní všetkých
dostupných údajov uzavrela, že existuje možná súvislosť medzi veľmi zriedkavými prípadmi
myokarditídy a perikarditídy a vakcínami Comirnaty (Pfizer/BioNTech) a Spikevax (Moderna).
Očkovanie sa aj naďalej odporúča, pretože podľa úradov „celkové prínosy vakcín i naďalej prevyšujú
ich riziká“.

Žilinská lekárka už upozorňovala na očkovaných

V polovici júla sme informovali o prípade očnej lekárky zo Žiliny, ktorá odmietla objednávať na
vyšetrenie očkovaných pacientov. Podľa jej názoru totiž predstavujú riziko pre nezaočkovaných, a
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najmä maloletých pacientov. Je postoj dokonca prešetrovali úrady.

Ako vysvetlila lekárka pre médiá, k takémuto kroku sa odhodlala preto, lebo sa obávala  prenosu
iných infekčných chorôb z očkovaných pacientov na neočkovaných. Ide najmä o vírus herpesu a
pásového oparu. Hovorila aj o tom, že medzi očkovanými pacientmi pozorovala okrem
hepatických ochorení aj časté zápaly očí. Išlo len o pacientov, ktorí boli krátko po prvej
alebo druhej dávke očkovania.

„Na prednej časti oka, na viečkach, na rohovke, uveitídy, to je vlastne pomerne
ťažký vnútroočný zápal, ktorý svedčí o prehnanej aktivite imunitného systému
a veľa herpetických ochorení,“ konkretizovala vtedy dôvod obáv očná lekárka s tým,
že práve z tohto dôvodu na dva dni zastavila objednávanie očkovaných ľudí.

Úrady postup lekárky kritizovali. Magdaléna Jurkemíková zo Štátneho ústavu na kontrolu liečiv vtedy
uviedla, že zápal očí nie je častým sprievodným znakom vakcinácie. Zaznamenané prípady boli podľa
jej slov natoľko zriedkavé, že nie sú uvedené ani v zozname možných nežiadúcich účinkov v
dokumentácii lieku.


